
Vážení občania, 
Letné dni sa skracujú, slnko nie je také ostré a v posledné 

augustové dni, akoby sa s nami lúčilo a ukázalo nám svoju pravú 
tvár leta. Uplynulé leto nebolo také horúce, ako pred rokom, ale 
premenlivé s množstvom zrážok, aj tých prívalových. Prejavilo 
sa to aj na činnostiach v obci. Hlavnou činnosťou bolo kosenie, 
kosenie a do tretice kosenie. Okrem toho čistenie Dolinského 
potoka a odstraňovanie popadaných konárov po búrkach. Ve-
rím, že nás ešte čaká krásne babie leto a jeseň, ktorá dopraje 
dokončiť začaté. Materiál na bezbariérový prístup na cintorín 
máme pripravený, taktiež novú žumpu na Obecný úrad.  

Leto sa v našej obci nieslo aj v opätovnom budovaní kanali-
zácie na Kolónii. O realizácii stavby boli na stretnutí v zasadačke 
Obecného úradu informovaní obyvatelia časti Kolónia, kde do-
stali informácie o prácach na budovaní kanalizácie a od Ing. An-
dreja Viciana o budovaní kanalizačných prípojok, aby si mohli 
premyslieť, kde bude domová prípojka. Koncom júna sa začali 
zameriavacie práce všetkých sietí a po ich vytýčení začali Vodo-
hospodárske stavby, a.s. Bratislava výkopové práce. Ukončená 
šachta pred p. Blatnickým sa musela najskôr prečistiť, nakoľko 
bola zanesené štrkom a hlinou. Na ňu sa napája kanalizačné 
potrubie a kanalizačné šachty. V projekte budovania kanalizácie 
sú naplánované kanalizačné prípojky až po hranice pozemkov. 
Avšak projektant nevedel o skutočnosti, že cca 100  cm od chod-
níka, ktorý je na hranici pozemkov vedie splašková kanalizácia 
(odkanalizované kúpeľne, odvodnenie pivníc) do potoka za 
Adamkovičov. Túto kanalizáciu sa nám v časti pred p. Václaví-
kom podarilo narušiť, lebo ide v hĺbke cca 200 cm na úrovni 
budovania kanalizačnej stoky. Museli sme ju dočasne napojiť, 
aby voda z nej nezaplavovala pivnice a základy rodinných do-
mov. To je aj dôvod, prečo nemôžeme robiť prípojky až po hra-
nicu pozemkov. Od začiatku budovania nás trápi spodná voda. 
Preto je zvýšená potreba štrku a kameňa v lôžku potrubia, aby 
bolo správne ukotvené a neprišlo k jeho prerušeniu. Správnosť 
položenia potrubia a dodržanie technologického postupu sledu-
je aj stavebný dozor p. Pavol Skala a poslanec OcZ Ing. Andrej 
Vician. Aj z dôvodu daždivého počasia sa spodná voda objavuje 
už v hĺbke 150 – 160 cm spolu s pieskom. Časť Kolónia je posta-
vená na tekutých pieskoch, čo predpo-
kladal aj geologický prieskum RNDr.  
Danušy Novákovej z roku 2010. Podľa 
vyjadrenia RNDr. Novákovej, v dobe 
keď robila geologický prieskum nebola 
spodná voda tak vysoko ako 
v súčasnosti, naznačovalo to len podlo-
žie. Sondy, ktoré sa pri prieskume robi-
li vykazovali spodnú vodu v hĺbke 2 m 
a hlbšie. Všetko závisí od počasia. Zho-
toviteľ stavby sa snaží nenechávať 
otvorené výkopy (len nevyhnutné) 
a ukončiť práce daného dňa mimo vjaz-
dov do rodinných domov. Taktiež 
umožňuje prejazd vozidiel popri stave-
nisku, len je zarážajúce, že niektorí 
obyvatelia jazdia popri stavenisku ako-
by práve jazdili relly.  

V júli 2016 sme dostali písomné 
potvrdenie z Environmentálneho fondu 
o pridelení finančných prostriedkov na 
doplnenie technológie v čistiarni odpa-

dových vôd, ktorá je spoločná so Šajdíkovými Humencami a so 
Štefanovom. Iniciovala som stretnutie zástupcov všetkých troch 
obcí s BVS, aby sme spoločne riešili spoluúčasť na projekte, kto-
rý som vypracovala a podala za všetky tri obce a nesúhlasím 
s financovaním na tretiny. Ing. Kvassay z BVS, a.s. Bratislava 
nám poskytol informáciu o počte prípojok na kanalizáciu 
v jednotlivých obciach. V obci Dojč je na kanalizáciu pripoje-
ných 122 domácností, v Šajdíkových Humenciach 190 domác-
ností a v Štefanove 319 domácností. Starostovia súhlasili 
s pomerným spolufinancovaním spoluúčasti podľa počtu prípo-
jok v jednotlivých obciach. I keď stretnúť sa so starostom Štefa-
nova, p. Polákom nebolo práve jednoduché a tri týždne nemal 
čas, nezúčastnil sa ani stretnutia s BVS v júli 2016. No nakoniec, 
podarilo sa. 12. septembra sa začína s prácami na ČOV 
a ukončené by mali byť najneskôr 30.10.2016. Z toho vyplýva, 
že po dokončení budovania kanalizácie na Kolónii a jej skolau-
dovaní sa budú môcť obyvatelia Kolónie pripájať na kanalizá-
ciu. O postupe prác budete informovaní. 

Na júnovom zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo schvá-
lené podanie žiadosti na Štátny fond rozvoja bývania (ďalej len 
ŠFRB) na rekonštrukciu priestorov bývalej materskej školy na 
zariadenie pre seniorov. Žiadosť bola podaná, no ŠFRB ju od-
mietol, nakoľko v zmysle zákona o ŠFRB 150/2013 Z.z. je ce-
na 720 €/1m2, vo vyhláške o výške podpory zo ŠFRB 341/2015 
Z.z. je cena 525 €/1m2 a my sme stavbu vysúťažili za 636 €/m2. 
Z tohto dôvodu nám neboli schválené finančné prostriedky. 
V súčasnosti sa upravuje projektová dokumentácia a rozpočet, 
aby sme splnili túto požiadavku a novú žiadosť podali 
k 15.1.2017. 

V predchádzajúcom vydaní obecných novín, som Vás infor-
movala, že sa obec zapojí do projektu budovania zberného 
miesta prostredníctvom výzvy. Ministerstvo životného prostre-
dia však nastavilo veľmi nevýhodné podmienky pre obce, 
a preto sa do tejto výzvy nezapájame. Budeme pokračovať 
v zbere odpadu tak ako doteraz. Na zber textilu, odevov, obuvi a 
hračiek slúžia kontajnery pri potravinách, ku ktorým pribudnú 
ďalšie z Ekocharity. Kontajnery budú vyvážané dvakrát do me-
siaca a v prípade naplnenia do 24 hodín od nahlásenia.  Elektro-
odpad bude zbieraný opäť koncom októbra priamo spred do-

mov, ako sme jeho zber realizovali 
v auguste. Začiatkom októbra bude 
pristavený kontajner na nebezpečný 
odpad (farby, laky, lepidlá, motorový 
olej, handry na čistenie kontamino-
vané týmito látkami, batérie 
a akumulátory, žiarovky, žiarivky...) 
a koncom októbra bude zber papie-
ra.  
 Nadchádzajúca jeseň by mala byť 
aj v znamení prípravy a budovania 
inžinierských sietí pre novú IBV na 
Záhumeniciach, ktorú by mala budo-
vať developerská spoločnosť ST De-
velopment, s.r.o., v ktorej 10%-ný 
podiel vlastní aj Obec Dojč. 
Práce je pred  nami  mnoho.  S  Vašou 
pomocou,  cennými  radami,  vzájom-
nou ohľaduplnosťou a  rešpektom  ju 
určite zvládneme.                                                         
-Slavomíra Melišová, starosta obce- 
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Právnická poradňa s JUDr. Antóniou Mikulíkovou 
Otázka:  Starší syn sa o mňa nezaujíma už asi desať rokov. 
S nevestou sme od začiatku nemali dobré vzťahy, lebo sme 
boli toho názoru, že si syna zobrala iba pre peniaze. Synovi 
sme dali dosť peňazí v hotovosti  a po tom, čo sme prepísa-
li na neho aj náš dom, nevesta nás vyhodila z domu. 
V meste sme si kúpili malý byt. Manželka už nežije a ja 
mám ešte nejaký majetok, ktorý by som chcel odkázať dru-
hému mladšiemu synovi, ktorý sa o mňa stará. Môžem 
staršieho syna vydediť? Je možné započítať majetok, ktorý 
sme dali staršiemu synovi ešte keď manželka žila, tak, aby 
už po mne nededil? 
Odpoveď: Vaša otázka obsahuje dva inštitúty dedičského 
práva – vydedenie a započítanie na dedičský podiel. Minule 
sme sa venovali započítaniu. Zopakujem, že v dedičskom ko-
naní po poručiteľovi, ak poručiteľ nezanechal listinu 
o vydedení alebo závet, dedia zákonní dedičia podľa dedič-
ských skupín. Vo Vašom prípade, ak máte dvoch synov 
a manželka už nežije, budú zo zákona dediť obaja synovia, 
každý z nich rovnakým dielom, t.j. každý 1/2  z dedičstva. 
Mladší syn v konaní o dedičstve môže využiť inštitút započí-
tania na dedičský podiel. 
Dnes sa budeme venovať inštitútu vydedenia, závet rozobe-
rieme nabudúce. 
Vydediť možno iba potomkov, ktorí sú zo zákona neopome-
nuteľnými dedičmi. To znamená, že ak poručiteľ nie je ženatý 
a nemá deti ale má napr. sestru a nechce, aby po ňom dedila, 
tak nespisuje listinu o vydedení, ale namiesto nej spíše závet. 
Ak chcete vydediť staršieho syna, je potrebné spísať listinu 
o vydedení, ktorá musí mať rovnaké náležitosti ako závet. 
Listinu o vydedení môžete spísať : 1. vlastnoručne – listina 
musí byť celá napísaná a podpísaná vlastnoručne, 2. alebo na 
stroji, na počítači, pred dvomi svedkami, listinu podpíšete 
vlastnoručne a musia ju podpísať aj svedkovia; svedkovia by 
nemali byť dedičia, treba zavolať nezávislých svedkov, 3. ale-
bo pred notárom formou notárskej zápisnice. 
Na vydedenie nestačí fakt, že sa pohádate so synom, alebo 
skutočnosť, že ste mu darovali peniaze a dom. Aby bolo vyde-
denie platné, je potrebné, aby bol splnený aspoň jeden zo zá-
konných dôvodov. Podľa § 469a Občianskeho zákonníka, po-
ručiteľ môže vydediť potomka, ak : 
a) v rozpore s dobrými mravmi neposkytol poručiteľovi po-
trebnú pomoc v starobe, chorobe alebo v iných závažných 
prípadoch, 
b) o poručiteľa trvalo neprejavuje opravdivý záujem, ktorý by 
ako potomok mal prejavovať, 
c) bol odsúdený pre úmyselný trestný čin na trest odňatia 
slobody v trvaní najmenej jedného roka, 
d) trvalo vedie neusporiadaný život.  
V listine o vydedení je potrebné napísať, kto listinu 
o vydedení spisuje,  meno, priezvisko, dátum narodenia, byd-
lisko; koho vydeďujete; deň, mesiac a rok, kedy bola podpísa-
ná. V listine o vydedení musia byť uvedené dôvody vydede-
nia, napíšte podrobne, prečo syna vydeďujete. 

Zber papiera 

zber papiera bude v sobotu 29. októbra 2016  
od 10:00 hod na priestranstve pri pošte 
(bližšie info - miestny rozhlas) 

Právna poradňa 
Oznamujeme obyvateľom našej obce, že sme zriadili na obec-
nej web stránke www.dojc.sk právnu poradňu, do ktorej mô-
žete posielať svoje otázky. Odpovede budú uverejnené 
v Dojčanských novinách a na webe www.dojc.sk. 

Prevádzkový poriadok pohrebiska 
 
V roku 2015 Obecné zastupiteľstvo v Dojči prijalo uznese-

ním VZN č. 6/2015 Prevádzkový poriadok pohrebiska v obci 

Dojč. Z prevádzkového poriadku vyberáme: 

Prevádzkovateľom pohrebiska je Obec Dojč.  

V článku 3 ods. 2 sú uvedené povinnosti nájomcu hrobo-

vého miesta, kde je okrem iného uvedené, že nájomca hrobo-

vého miesta je povinný:  

 
 užívať hrobové miesto podľa nájomnej zmluvy,  

 udržiavať prenajaté hrobové miesto v poriadku na 

vlastné náklady, pričom za hrobové miesto sa považuje 

miesto na pohrebisku, ktoré je určené na vybudovanie 

hrobu, hrobky alebo miesto na uloženie urny,  

 realizovať stavebné úpravy hrobového miesta len na 

základe povolenia prevádzkovateľa, pričom za staveb-

nú úpravu sa považuje vybudovanie alebo oprava obru-

by, osadenie alebo oprava pomníka, náhrobnej dosky,  

 vybudovanie alebo oprava hrobky, príslušenstvo hrobu 

(pomníky, kríže a pod.) musí byť osadené tak, aby ne-

ohrozovalo iných návštevníkov a okolité hrobové mies-

ta.“  

V článku 8 v ods. 2 písm. e) sú uvedené vonkajšie rozmery no-

vovzniknutých hrobových miest – to sa týka aj hrobových 

miest, pri ktorých dochádza k rekonštrukcii – výmene pomník: 

 
1.  pre jednohrob dospelých 120x250 cm, 

2.  pre dvojhrob dospelých 210x250 cm, 

3.  pre trojhrob dospelých 300x250 cm, 

4.  pre štvorhrob dospelých 440x250 cm, 

5.  pre hrob dieťaťa do 6 rokov 80x140 cm, 

6. pre hrob dieťaťa do 14 rokov 90x200cm, 

7. pre uloženie urny 80x120 cm. 
 

Touto cestou by sme chceli požiadať nájomcov hrobo-

vých miest, ktorí uvažujú nad ukončením nájomnej zmlu-

vy, aby sa prihlásili na Obecnom úrade. 

Obec Dojč 
žiada Vás občanov o pomoc pri čistení okolia Vašich domo-
vov, konkrétne obecných chodníkov a priekop. Iste ste si 
všimli, že obecní zamestnanci čistia chodníky, verejné prie-
stranstvá, priekopy aj potok, tak často ako sa len dá. Ale aj pri 
najlepšej vôli sa to všetko stíhať nedá.  
Veľmi si vážime tých občanov, ktorým nie je ľahostajné ako 
vyzerá okolie ich domu a chceli by sme im touto cestou vyjad-
riť veľkú vďaku. 

http://www.dojc.sk
http://www.dojc.sk
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Obecná kronika 
 

Narodili sa: 
David Vašek 

nar. 18.07.2016 v Skalici 

Alžbeta Zemanová 

nar. 16.08.2016 v Piešťanoch 

Denis Mišanek 

nar. 16.08.2016 v Skalici 

Adela Hrubšová 

nar. 29.08.2016 v Břeclave 
 

Zosobášili sa: 
Juraj Pacalaj – Veronika Pribišová  

04.06.2016 v Senici 

Ján Ušiak – Bc. Eleonóra Vicianová  

29.06.2016 v Dojči 

Peter Jančovič – Zuzana Tereštíková  

09.07.2016 v Martine 

Štefan Morávek – Mgr. Martina Skalová 

13.08.2016 v Dojči 
 

Zomreli: 
Štefánia Habová – nar. 19.07.1929   

úmr. 29.03.2016 v Skalici 

Jozef Závodný – nar. 14.02.1945  

úmr. 23.06.2016 v Dojči 

Šefánia Kadlečíková – nar. 25.07.1928  

úmr. 5.07.2016 v Mokrom Háji 

Oľga Klamíková – nar. 10.05.1942  

úmr. 26.07.2016 v Skalici 

Jozef Haba – nar. 13.03.1927  

úmr. 29.08.2016 v Dojči 

Odpad náš každodenný  
Na tému triedenia odpadu sme písali azda v každom čísle obecných novín. Kaž-

dý z nás odpad tvorí už len tým, že v obchode si pečivo uložíme do vrecúška 
(papierového alebo igelitového), natrieme si chlieb taveným syrom, či zjeme jabl-
ko a zostane nám len ohryzok. Najväčší podiel tvorí komunálny odpad. No skutoč-
ne sa v komunálnom odpade nachádza len komunálny odpad? Ruku na srdce. 
Skúste si pozrieť svoj odpadkový kôš. Nenachádza sa tam téglik od jogurtu, škatu-
ľa od mlieka, plechovka od piva, rozbitý pohár, zvyšky z očistenej zeleniny či staré 
noviny? Podľa prieskumu až 70% nášho komunálneho odpadu tvorí odpad, ktorý 
by sa dal ešte vytriediť. 

Obrázok odpadovej nádoby vyjadruje aké percento hmotnosti z celkového 
množstva komunálneho odpadu tvoria jednotlivé druhy odpadu.  

(zdroj: http://www.priateliazeme.sk/spz/odpady) 
A pritom náklady za vývoz a skládkovanie komunálneho odpadu neustále na-

rastajú. V našej obci sme v roku 2015 mali predpis na poplatok za odpad vo výške 
19.952,50 €, pričom v skutočnosti sme uhradili vývoz a skládkovanie odpadu vo 
výške 43.248,26 €. V roku 2016 poslanci obecného zastupiteľstva upravili popla-
tok za odpad na 14,05 € za osobu, pričom predpis poplatku pre rok 2016 je 
22.422,73 € a k 31.8.2016 sme uhradili za vývoz a skládkovanie odpadu vo výške 
23.750,- €.  

Triedenie a vývoz triedených zložiek je bezplatný, no jeden vývoz komunálne-
ho odpadu v obci stojí priemerne 1.100,- €. Skúsme sa zamyslieť, ako by sme 
mohli ešte lepšie triediť odpad. Dajme šancu na recykláciu nepotrebným veciam, 
môžu byť znovu využité. Triedením odpadov šetríme životné zdroje, pomáhame 
chrániť životné prostredie a šetríme vlastné finančné prostriedky. 

Viac o triedení odpadu sa dozviete na: www.triedime.sk; www.separovanyzber.sk; 
www.envipak.sk; www.triedenieodpadu.sk                                                                                                              

-Slavomíra Melišová- 

Obec Dojč a podpora extrémistov 
 
V utorok 23. augusta 2016 ste sa mohli dočítať, či z médií dopočuť, že „naša obec na čele so mnou podporuje extrémizmus 

a to len preto, lebo pred tromi rokmi sme zakúpili verejné WC za 65-tisíc eur a teraz nám nezostávajú finančné prostriedky na 
čistenie potoka“. 

Pravda je trocha iná, ako to býva s novinármi, hľadá sa senzácia bez poznania podstaty veci. 
V roku 2012 sa začal realizovať projekt revitalizácie verejných priestranstiev, súčasťou ktorého bolo aj vybudovanie verejné-

ho WC. Ak by sa dal projekt ovplyvniť, že verejné WC nebude, ale nahradí sa niečím iným, určite by p. Jankovičová, moja pred-
chodkyňa tak urobila. No skultivovanie časti obce bolo viazané na fontány či verejné WC. To, že stálo 65-tisíc eur, s tým už dnes 
nič neurobíme, že je na mieste, kde je minimálne využívané, tiež s tým by sa dalo niečo robiť, až po úplnom ukončení projektu 
v roku 2018. Investícia do revitalizácie viac ako 400-tisíc eur a naša spoluúčasť vo výške 5% zrealizovaná bola.  

V polovici júna 2016, krátko po prietrži mračien som bola oslovená, či by sme neprijali pomoc pri čistení obce po veľkej vode. 
Dohodli sme sa na sobotu, 2. júla 2016, kedy prišli piati dobrovoľníci čistiť potok. Na tento deň bola vyhlásená aj brigáda obyvate-
ľov, no nikto, okrem týchto chlapcov neprišiel. Vo večerných hodinách vo štvrtok 30.6.2016 som dostala email od p. Zelenku, 
v ktorom ma upozorňoval na aktivistov Slovenskí branci a článok uverejnený v pluska.sk. Odpovedala som mu „Ďakujem za link. 
Som si vedomá po zhliadnutí ich webstránky, že ide o nie bežné občianske združenie. Beriem ich len vzhľadom k tomu, že nezištne idú 
pomôcť obci v čistení potoka.“  Skutočne piati chlapci za doobedie vyčistili potok od mosta pri p. Černochovi po Obecný úrad. Nič 
nepropagovali, nikoho nepresviedčali. Preto sa pýtam: Čo zlé robili? Čím sa previnili? Čím som sa previnila? Kto urobil Sloven-
ským brancom väčšiu reklamu: obec Dojč alebo denník SME?                                                                                        -Slavomíra Melišová- 

http://www.triedime.sk/
http://www.separovanyzber.sk/
https://www.envipak.sk/
http://www.triedenieodpadu.sk/
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Uznesenia zo zasadaní Obecného zastupiteľstva v Dojči 
 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad za rok 2015; 
 prebytok rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 43.002,75 €; 
 plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Dojč na II. polrok 2016; 
 poplatok vo výške 0,10 €/m2 za kosenie súkromného pozemku pani Krčmárovej zamestnancami obce, pričom pokosený po-

rast bude aj odvezený. Pokosenie porastu sa uskutoční až po úhrade poplatku. Veľkosť pozemku bude skúmaná na kataster-
portáli; 

 navrhovanú 4. zmenu  rozpočtu obce na rok 2016: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 účasť v projektovej spoločnosti s ručením obmedzeným s názvom ST Development, s.r.o., so sídlom Bratislava, Sabinovská 8, 
821 02, so základným imaním 5.000 €, slovom: päťtisíc eur, v ktorej bude Obec Dojč spoločníkom s obchodným podielom vo 
výške 500 €, slovom: päťsto eur, t.j. 10% základného imania; 

 peňažný vklad do majetku spoločnosti ST Development, s.r.o. vo výške 10.000 €, slovom: desaťtisíc eur; 
 člena štatutárneho orgánu v osobe: PaedDr. Slavomíra Melišová a členov dozornej rady v osobách: JUDr. Antónia Mikulíková, 

Ing. Andrej Vician;  
 zriadenie zmluvného vecného bremena v prospech Západoslovenskej distribučnej, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava 1, pred-

metom ktorého je povinnosť obce Dojč ako vlastníka zaťaženej nehnuteľnosti strpieť na časti zaťaženej nehnuteľnosti 
v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne; 

 zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení;   
 užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroener-

getickej stavby  a jej odstránenia za podmienok  dohodnutých v zmluve, ktorá je prílohou zápisnice OZ; 
 odpredaj pozemku na vybudovanie inžinierskej stavby „SA, Dojč 11-2, TS, VNK, NNK“ o výmere16 m2 na parc. čísle 1283/1, 

ktorá bude slúžiť všetkým občanom k budovaniu elektrických rozvodov v RD a pre posilnenie elektrickej infraštruktúry pre 
novú výstavbu v tejto lokalite za dohodnutú kúpnu cenu vo výške 23,00 €/m2, v zmysle Zmluvy o spolupráci Západoslovenskej 
distribučnej, a.s. Čulenova 6, 815 47  Bratislava 1; 

 uzatvorenie „Zmluvy o spolupráci č. 1/2016 o združení finančných prostriedkov podľa §20a zákona 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v zmysle neskorších predpisov, na účel predfinancovania aktivít združenia MAS Záhorie“.  

 
Obecné zastupiteľstvo súhlasí: 
 s 3. zmenou rozpočtu obce na rok 2016; 
 s použitím finančných prostriedkov z fondu kanalizácia vo výške 12 300 € na financovanie spoluúčasti budovania kanalizácie 

z Environmentálneho fondu; 
 s podaním žiadosti o úver na Štátny fond rozvoja bývania na účel U 303 - rekonštrukciu objektov bývalej materskej školy na  

„Prestavba, prístavba MŠ na Zariadenie pre seniorov“, stavebné povolenie: SOÚ-37/2016-MUC zo dňa 11.2.2016. Stavba bude 
umiestnená na parc. č. 304/6, 304/7, 304/8, 304/9. Zodpovedná projektantka: Ing. Iveta Kopecká, stavebný dozor: Pavol Skala; 

 investičným zámerom obce Dojč a spôsobom jeho financovania:  celková výška rekonštrukcie: 896.683,03 € ; z toho úver zo 
ŠFRB vo výške: 717.346 € ; z toho vlastné zdroje vo výške 179.337,03 €; 

 zabezpečením záväzku vo forme založenia nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Dojč – nehnuteľnosti kultúrny dom – parc. 
č.33/2 , obecný úrad – parc. č.366, obecná bytovka – parc. č. 2366/3;  

 zapracovaním   finančných prostriedkov v rozpočte obce na zabezpečenie splátok úveru v rozpočte obce tak, aby bolo zabezpe-
čené splácanie poskytnutého úveru po celú dobu splatnosti úveru; 

 poskytovaním služieb v zariadení sociálnych služieb najmenej po dobu 40 rokov; 
 zriadením záložného práva na zariadenie sociálnych služieb v prospech ŠFRB vrátane pozemku pod zariadením sociálnych 

služieb par.č. 304/6, 304/7, 304/8, 304/9; 
 v zmysle § 31 ods. 4 zákona 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný zákon) v znení zmien 

Schválený rozpočet 1. úprava 2. úprava 3. úprava 4. úprava   

Bežné príjmy 742.210,00 712.210,00 712.210,00 714.264,00 737.142,00 

Kapitálové príjmy 0,00 0,00 422.263,00 422.899,00 642.899,00 

Príjm. fin. operácie 150,00 150,00 36.386,00 38.086,00 43.4811,00 

Celkové príjmy 742.360,00 712.360,00 1.170.859,00 1.175.249,00 1.423.852,00 

Bežné výdavky 697.403,69 671.358,69 677.258,69 685.500,69 713.647,69 

Kapitálové výdavky 0,00 19.900,00 340.978,00 344.728,00 574.128,00 

Výdav.fin. operácie 0,00 0,00 120.246,00 120.246,00 120.246,00 

Celkové výdavky 697.403,69 691.258,69 1.138.482,69 1.150.474,69 1.408.021,69 



Dojčanské noviny  Strana 5 

a doplnkov s doplnením a zosúladením územného plánu obce Dojč z roku 2009 z dôvodu zosúladenia územno-technického 
využitia územia nasledujúcich lokalít: A1   zmena smeru miestnych komunikácií, prehodnotenie zelenej zóny; A2  prehodnote-
nie zelenej zóny; B1   vytvorenie miestnej komunikácie pri potoku, nie stredom územia;   E2  vytvorenie miestnej komuniká-
cie a chodníka (parc.č . 304/2);   E6 zmena účelu časti zóny – územie občianskej vybavenosti na územie bývania;   M
 zmena účelu zóny – z priemyselných a skladových priestorov a územie bývania.   Zmene územného plánu bude predchá-
dzať verejná diskusia so zostavovateľom dodatku č. 2. V prípade zmeny územného plánu na základe žiadosti podnikateľského 
subjektu či obyvateľa, bude sa tento podieľať na finančnom krytí dodatku č. 2. 

 s odkúpením pozemkov pod cestu v zmysle odčlenenia GP č. 29/2015 z 10.09.2015. Jedná sa o novoutvorené parcely označené 
ako parcela č. 36/4, 41/4, 42/4, 47/4, 48/4, 52/4, 53/5 a 58/4, všetko v celosti 1/1 v katastrálnom území Dojč. Kúpna cena za 
prevádzané nehnuteľnosti bola medzi účastníkmi zmluvy dohodnutá symbolická v sume 1,- €, slovom jedno euro za pozemok - 
parcelu, t.j. v prípade, ak má viac spoluvlastníkov vo vlastníctve jednu parcelu,  obdržia kúpnu cenu spolu 1 euro za celú parce-
lu; 

 s nočnou hasičskou súťažou a tanečnou zábavou dňa 6. augusta  2016 v čase od 19,00 do 02,00 h nasledujúceho dňa; 
 akciou 1. Záhoráckeho Retro klubu na ihrisku v Dojči dňa 28.8.2016  od 10,00 h do 02,00 h. Ide o  zraz majiteľov historických 

vozidiel so sprievodným kultúrnym programom; 
 s prenájmom kultúrneho domu dňa 15.10.2016 za účelom usporiadania retro diskotéky od 20,00 h do 05.00 h; 
 s prenájmom kultúrneho domu dňa 26.12.2016 za účelom usporiadania štefánskej zábavy od 20,00 h do 05.00 h.  

Kúpa pozemku v obci - načo si treba dávať pozor! 

V poslednom období sa stáva, že na Obecný úrad prídu ľudia, ktorí si v obci kúpili pozemok a žiadajú o riešenie problému, 
pretože zistili, že na pozemku sa nedá stavať. 
Stavebné obmedzenia  alebo nemožnosť na pozemku stavať spôsobujú rôzne okolnosti. Sú nimi napríklad ťarchy na pozemku, 
ktoré obmedzujú  možnosť výstavby, nedostupnosť inžinierskych sietí, príliš úzky pozemok, a s tým súvisiaca povinnosť dodržať 
odstupové vzdialenosti od cesty, od susedov a podobne. 
Upozorňujeme záujemcov, ktorí si chcú v našej obci kúpiť pozemok za účelom výstavby, aby si vopred zistili dôležité skutoč-
nosti, najmä: 
 

1. Územný plán obce - na Obecnom úrade je k nahliadnutiu územný plán obce, v ktorom zistíte, či na vyhliadnutom pozemku 
môžete stavať, pretože niektoré zóny nie sú určené na výstavbu rodinných domov, ale na iné účely – napríklad zeleň, ob-
čianska vybavenosť, priemyselná zóna. Ak je v obci  povolená určitá prevádzka, prípadne ak si postavíte dom v časti, ktorá 
susedí s prevádzkou alebo je v územnom pláne územie určené na prevádzkovanie podnikateľskej činnosti, nie je možné 
proti nej vznášať námietky. Na existujúce legálne stavby a prevádzky musíte brať ohľad. Ak si kúpite pozemok určený na-
príklad na zeleň, nemôže byť na ňom povolená výstavba. Tiež je možné, že v danej časti existuje zástavbová štúdia a práve 
cez pozemok, ktorý chcete kúpiť, povedie cesta. 

2. Tvar a veľkosť pozemku - veľkosť pozemku zistíte z listu vlastníctva, tvar z katastrálnej mapy. Tiež porovnajte, či sa tvar 
a veľkosť pozemku zhoduje so skutočným stavom v teréne a či tvar pozemku dovoľuje výstavbu. V tomto vám pomôže geo-
det, ktorý vytýči hranicu pozemku. Stáva sa, že oplotenie sa nezhoduje s hranicou pozemku. Ak je pozemok príliš úzky, 
môže sa stať, že stavbu na pozemku nepostavíte, pretože je potrebné dodržať zákonom stanovené vzdialenosti od sused-
ných nehnuteľností. Zákonom stanovené vzdialenosti sú uvedené v regulatíve k Územnému plánu obce. Tiež môžete po 
kúpe napr. zistiť, že časť pozemku je dlhodobo užívaná ako cesta alebo iné verejné priestranstvo, čo je potrebné rešpekto-
vať, je to však chyba jednak predávajúceho, že kupujúceho na túto skutočnosť neupozornil a aj kupujúceho, že si prezento-
vané tvrdenia neoveril. 

3. Ťarchy na pozemku – preverte, či pozemok nie je zaťažený ťarchami – vecnými bremenami, napríklad právom prechodu 
a prejazdu pre inú osobu alebo či cez pozemok nevedú inžinierske siete, ktoré križujú pozemok a  bránia tým výstavbe, prí-
padne je nutné dodržať ochranné pásmo, t.j. určitú vzdialenosť od umiestnených sietí. Cez pozemok môže viesť napr. aj 
drenážne potrubie, ktoré je na pozemku dlhodobo vybudované a odvádza vodu zo susedného pozemku, pričom túto sku-
točnosť je potrebné rešpektovať. 

4. Iné vady – pozemok môže mať aj iné vady, napríklad vysoká spodná voda, nestále geologické podložie. 
5. Susedné nehnuteľnosti – vopred si zistite, či vašou budúcou stavbou neobmedzíte suseda. Sused sa vyjadruje k výstavbe 

ako účastník stavebného konania. Ak rodinné domy vytvárajú medzi sebou voľný priestor, vzdialenosť medzi nimi nesmie 
byť menšia ako 7 metrov. Vzdialenosť rodinných domov od spoločnej hranice pozemku nesmie byť menšia ako 2 metre. 
V stiesnených podmienkach možno znížiť vzdialenosť medzi rodinnými domami na 4 metre, ak v žiadnej z protiľahlých 
častí stien nie sú okná obytných miestností.   

6. Napojenie na pozemnú komunikáciu – stavba musí mať pripojenie na prístupovú cestu. 
7. Inžinierske siete – vopred ešte pred kúpou pozemku si zistite dostupnosť inžinierskych sietí u dodávateľov energií 

a možnosti pripojenia. 
8. Nájomné alebo iné užívacie právo k pozemku – zistite si, či k danému pozemku nemá tretia osoba užívacie práva. Tieto 

predajom pozemku automaticky nezanikajú. Predtým, než začnete s výstavbou je potrebné nájomné práva tretej osoby 
legálne ukončiť. Ak má niekto na pozemku napríklad zasiate obilie, ste povinní rešpektovať hospodársky rok a  umožniť 
nájomcovi pozberať si úrodu. Inak zodpovedáte za spôsobenú škodu. 

9. Nespoliehajte sa na tvrdenia predávajúceho – aby ste predišli problémom, vždy si všetky tvrdenia predávajúceho over-
te z listu vlastníctva, z mapy, z územného plánu obce, obhliadkou v teréne,  pýtajte sa susedov. Ak zistíte, že na pozemku je 
niečo zasadené a predávajúci vás o tom neinformoval, nájdite nájomcu a opýtajte sa ho na vzťah k pozemku. V žiadnom 
prípade mu nelikvidujte úrodu. 
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Malé deti - veľký neporiadok ....  
VÝZVA RODIČOM 
Pamätáte si ešte článok z titulnej strany Dojčanských novín o 

MULTI(DIS)FUNKČNOM IHRISKU? Písalo sa v ňom o vandalizme na 
multifunkčnom ihrisku. Bohužiaľ sa k tejto téme musíme vrátiť zno-
vu. 

Miesto, kde môžu v bezpečí tráviť voľný čas naše deti je najmä 
na ihrisku. Okrem toho, že sa tam stretávajú, jazdia na bicykloch a 
hrajú futbal, tak tam aj konzumujú rôzne sladkosti a  pijú prinesené 
nápoje.  Ale, odpadky si už po sebe neupracú. Napriek rozmiestne-
ných popolniciam si vytvorili za multifunkčným ihriskom odpadkový 
kôš. Jednoduchšie je nadvihnúť sieť multifunkčného ihriska 
a odhodiť odpadky, ako prejsť k popolnici, ktorá je pri vchode na 
ihrisko. Je smutné, že ak upozorníte prítomné deti, že odpadky patria 
do koša, dostane sa Vám spŕška nadávok, že čo sa do nich staráte. 
Siete ihriska boli niekoľkokrát opravované a znova sú potrhané, zvesené, lebo podľa detí hrajúcich sa na ihrisku sieť neslúži na  zachytenie od-
kopnutej – odhodenej lopty, ale slúži na lezenie, ako hojdacia sieť, či skúška odolnosti voči zapáleniu.  

Čo ak by sme dali siete dole, aby nezavadzali, čo ak by sme odstránili mantinely, aby sa nemali za čím skrývať a  pekne si tam pofajčovať. 
Bude to lepšie riešenie? Rodičia, ani Vám by sa nepáčilo, ak by sa Vaše 
deti takto správali doma. Zo zákona o rodine ste za výchovu dieťaťa 
zodpovední vy, rodičia alebo zákonní zástupcovia. Ak sa situácia na 
ihrisku nezlepší, bude obec donútená nainštalovať na ihrisko kamero-
vý systém, ktorý môže poslúžiť ako dôkazový materiál pri priestup-
koch.  
Odporúčam Vám rodičia, zájdite sa pozrieť na svoje hrajúce sa deti a 
presvedčte sa na vlastné oči, v akom stave je dnes multifunkčné ihris-
ko. Nezabudnite na okolie, tiež je na čo sa pozerať. Je to prostredie, 
ktoré vytvárajú sami deti.  
Na ihrisku je naplánovaná ďalšia výstavba tzv. cvičenia v prírode 
(bližšie v článku na str. 6 o PUMPTRACK dráhe) a preto by bolo smut-
né, keby sme sa hrali na to, kto z koho. Či dlhšie vydrží obec pri údržbe 
a budovaní alebo vyhrajú  malí - veľkí vandali.     
                                                                                              -Slavomíra Melišová-    

40. výročie vysviacky nášho kňaza Stanislava Sabola 
Dňa 6. júna 2016 uplynulo 40 rokov od prijatia sviatosti kňazstva nášho pána farára Stanislava Sabola, čím sa naplnila jeho 

životná túžba. Roky jeho kňazského života boli a sú naozaj bohaté a plodné. Svoj teologický život zasvätil témam z fundamentál-
nej teológie a pastorácie, je zakladajúcim členom Teologického fóra. Ako kaplán pôsobil v rokoch 1976 – 1982 vo farnostiach Zla-
té Moravce, Cífer, Krakovany, Starý Tekov a Piešťany. V roku 1983 sa stal farárom v Rastislaviciach a o pár mesiacov neskôr                 
vo Veľkom Záluží, kde pôsobil 14 rokov. Funkciu administrátora zastával v Jakubove a v Štiavnických Baniach. Od 1. júla 2009 bol 
inkardinovaný do našej obce Dojč ako farár. Ako sám povedal: „Keď som sa dozvedel, že mám ísť do Dojča, veľmi sa mi nechcelo.“ 
Myslíme si, že si našiel miesto medzi nami, že je v Dojči spokojný. Pre obyvateľov a farníkov nie je len duchovným otcom, farárom, je 
aj  našim priateľom, človekom s otvorenou náručou, láskavý a chápajúci. Stanislav Sabol je človekom, ktorému záleží na ľuďoch,               
na prostredí v ktorom žije, na majetku, ktorý mu je zverený do správy. Za jeho pôsobenia náš kostol a jeho okolie rozkvitá, odel sa             
do nového šatu nielen na streche, ale aj na fasáde, veľkou zásluhou je rekonštrukcia gotického vstupu do kostola a  neskutočná trpez-
livosť pri komunikácii s pamiatkarmi a úradníkmi na ministerstve kultúry. Predložil návrh na rekonštrukciu vitráží na chóre, ktoré 
potrebujú odborné ošetrenie, ak nechceme o ne prísť, v pláne má úpravu oplotenia kostola, obnovu fasády na fare.  

Plánov je mnoho, chuti a síl do práce tiež. Ďakujeme Vám, že zapaľujete plamienky v nás,  šírite dobré slovo a dobré skutky. Váš 
život je plodná kniha služby Bohu a pastoračnej čin-
nosti, sú to každodenné hlásania božieho slova, je to 
dlhoročné spolužitie s rôznymi životnými osudmi 
veriacich. Naplnila sa štyridsaťročná kapitola knihy 
Vášho obetavého života kňaza. Dovoľte nám popriať 
do ďalšieho Vášho žitia hlavne zdravie, aby Ste mali 
silu zotrvať v službe Bohu. Aby Ste aj naďalej boli 
slávením svätých omší a vysluhovaním sviatosti 
žriedlom života pre svojich vďačných veriacich, aby 
Ste i naďalej svojou otvorenosťou a láskavosťou 
obohacovali život obyvateľov našej obce. 
 

Vďaka Bohu za tie krásne roky, 
nech aj naďalej vedie Vaše kroky.  

Božia milosť nech Vás chráni,  
nech splní každé z Vašich prianí. 

 
-Slavomíra Melišová- 
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Čo je nové v Základnej škole s materskou školou? 

A opäť tu je začiatok nového školského roka. V tomto školskom roku bude materskú školu 
navštevovať 49 detí, o ktoré sa bude starať 6 kvalifikovaných 
pedagogických učiteliek, jedna upratovačka a jedna kuchár-
ka. Cez prázdniny sme vymaľovali jedáleň i vstup do MŠ,  
ktorý bol znehodnotený a zatečený po dažďoch. Tento rok by 
sme sa chceli venovať okrem iného i projektu" Krok za kro-
kom ku zdraviu". Bude zameraný na zdravý životný štýl.  
Ďalej to bude výučba anglického jazyka, ako i dramatická 
tvorba a výtvarné umenie. Celý rok sa bude niesť v znamení 
čitateľskej a predčitateľskej gramotnosti. Začíname 5.9.2016 
od 7:00 hod.   Tešíme sa na Vás. 
 
Záver školského roka sme tradične oslávili výletom. Mali sme 
naplánovanú plavbu loďou po Baťovom kanáli, lenže pre 
nepriaznivé daždivé počasie sme to museli zrušiť. Aby deti 
neboli sklamané, vybrali sme sa do Bratislavy - zábavného 
parku, kde sa do sýtosti vyšantili. 
No a 29.6.2016 sa uskutočnila veľká oslava s deťmi, ktoré už od 1.9.2016 budú otvárať brány 
základnej školy. Predviedli krásny kultúrny program, v druhej časti deti obdržali " Osvedčenie o 
absolvovaní predprimárneho vzdelávania", knihu a diplom. I od pani starostky deti obdržali 
malý darček. Potom nasledovalo krájanie torty, hostina a volná zábava pri hudbe.                                                                                                            

                                                                                                         -Ľudmila Drinková- 
V novom školskom roku otvoríme 10 tried, ktoré bude navštevovať 153 žiakov /sú to deti z Dojča, Koválova i Šajdíkových 

Humeniec/. Keďže budú dve piate triedy museli sme zrušiť učebňu jazykov, ktorú sme prerobili na jednu triedu. Táto je vybavená 
novým nábytkom a novou plávajúcou podlahou. Cez leto sme pripravili i ostatné triedy - maľovalo sa, natieralo a upratovalo. Po-
núkame žiakom možnosť rôznej krúžkovej činnosti. Príde jedna nová sila pani učiteľka Mgr. Poláková. Slávnostné zahájenie nové-
ho školského roka 2016/2017 bude v pondelok 5. septembra 2016 o 8:00 hod.                                                                -Ľubica Ušiaková- 

Historické výstrely v obci Dojč 2016 
Aj tento rok sa občianske združenie z našej obce podujalo k organizácii v poradí druhého ročníka rekonštrukcie bojov 

z obdobia druhej svetovej vojny pod názvom „Historické výstrely v obci Dojč“. Tento ročník sme sa rozhodli zamerať na udalos-
ti, ktoré sa odohrávali ku koncu druhej svetovej vojny na území Slovenska. Pre návštevníkov sme si v  spolupráci s niektorými 
klubmi vojenskej histórie a jednotlivcami pripravili dve ukážky. Prvá ukážka bola situovaná do obdobia SNP, kde boli k  videniu 
autentické jednotky, ktoré pôsobili na našom území. Na nemeckej strane boli jednotky SS a jednotky Wehrmachtu podporované 
dobovou technikou, kde by som vyzdvihol skvelú repliku nemeckého obrneného spojovacieho vozidla Sd.Kfz.223. Pre potreby 
ukážky sme postavili provizórnu chatku, kde sa odohrával dobový život. Proti Nemcom stáli partizánske jednotky a  povstalecká 
armáda, ktorá disponovala ťažkým guľometom ZB 37. V druhej ukážke sa jednalo o koniec vojny a ústup nemeckých vojsk cez 
povstalecké územie. Diváci mohli vidieť, ako ustupujúcich Nemcov prekvapil sovietsky letecký prieskum v  podaní jedného 
z členov RETRO SKY TEAMu. Na záver ukážky nasledoval mohutný výbuch, ktorým Nemci odpálili most a následne návštevníci 
videli útok povstalcov na nemeckú kolónu. Počas celého dňa panovala príjemná nálada a  ľudia sa mohli poprechádzať 
v dobových táboroch, deti sa fotili v prilbách za guľometom. Ale najväčšiu radosť mali, ak si mohli odniesť suvenír v podobe 
prázdnej nábojnice. Návštevníci sa mali možnosť občerstviť cigánskou pečienkou a chladeným nápojom. Organizácia takéhoto 
podujatia je bohužiaľ veľmi nákladná a preto sme zaviedli aspoň symbolické vstupné jedno euro. Chceli sme verejnosti aspoň 
trochu priblížiť históriu a hrôzy s ňou spojené. Pokúsili sme sa o čo najautentickejšie stvárnenie, aby ste videli čo približne zaži-
li naši dedovia a pradedovia . Verím, že bolo na čo pozerať a tí čo prišli, neoľutovali. Dúfam, že budúci ročník bude ešte úspeš-
nejší a priláka ďalších návštevníkov, aby sme sa stretli v čo najväčšom počte.                               -člen KVPH Dojč, Dominik Konečný- 
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Prvý pumptrack na Záhorí 
Iniciatíva dvoch mládencov Mateja Beňáka a Romana Oceláka začala naberať na pres-

ných kontúrach po stretnutí s Romanom Kaločayom, ktorý spracoval vizuálny projekt free- 
stylového ihriska (pumptracku). Spoločne so starostkou sa dohodli na jednotlivých krokoch 
- úprava povrchu pred navezením hliny, získanie hliny, vytvarovanie dráhy a povrchová 
úprava, úprava okolia novovzniknutého ihriska, komunikácia s potenciálnymi sponzormi. 
Obec zabezpečila prípravu podkladu a dovoz hliny a kameniva. Od polovice apríla sa začala 
navážať hlina s kamenivom a dobrovoľníci ju upravovali malými bagrami i ručne podľa 
návrhu Romana Kaločaya. Po vytvarovaní dráhy hlinou sa začalo s úpravou povrchu dráhy a 
klopiek, ktoré boli zabetónované s použitím karirohože na spevnenie. Voľne spustené brehy 
boli osiate trávou, skalkou a vysadené boli i stromy, ktoré majú zabezpečiť tieň. V spoluprá-
ci s miestnym stolárom sa dokončuje v týchto dňoch altánok na oddych pre cyklistov. Ihris-
ko od začiatku priťahuje všetky vekové kategórie bez rozdielu pohlavia. Ruku k dielu prilo-
žili aj 10-ročné deti, ale aj vysokoškoláci a ich rodičia, súrodenci. Na ihrisku sa vozia, skúša-
jú jazdu najmä deti a mládež. Na ihrisku bola trénovať aj majsterka Slovenska v pumptrac-
ku. Na stretnutí starostov sa ma viacerí pýtali, čia to bola myšlienka, kto nám to robí, že sú 
dopytovaní zo svojich obcí, a prečo niečo také nie je aj inde. Po zverejnení prvej pozvánky 
na otvorenie ihriska v júli 2016 začali do našej obce prichádzať ľudia zo širokého okolia a 
ihrisko je neustále plné cyklistov. 

Okolie freestylového ihriska chceme dobudovať cvičebnými náradiami tzv. telocvične v 
prírode, na ihrisku chceme usporadúvať súťaže pre rôzne vekové kategórie a združovať 
záujemcov o tento šport. Chceme vytvoriť priestor na stretávanie sa detí, mládeže i dospe-
lých, ktorý bude spĺňať požiadavky bezpečného športovania a podporovať vytváranie ko-
munít, upevňovanie spolupráce a dobrovoľníctva. 

V sobotu 27. augusta 2016 na II. ročníku Záhoráckeho retro zrazu bola PUMPTRACK 
dráha slávnostne otvorená. Na otvorení sa zúčastnilo 33 súťažiacich cyklistov v piatich zá-
kladných kategóriách: Žiaci (do 4 rokov, 5-7 rokov, 8-12 rokov, 13–15 rokov), Junior (16-18 
rokov), Elite (19-35 rokov), Masters (36-50 rokov), Girls (do 15 rokov, 16 rokov a staršie). 

Jazdilo sa na dve kolá s časomierou, pričom sa štartovalo z letmého štartu. Víťazov jed-
notlivých kategórií ocenila spoločnosť DEMA Senica. Na záver boli všetky štartovné čísla 
zlosovateľné a ceny do tomboly dodala spoločnosť DEMA Senica. Hlavnou cenou bol bicy-
kel. 

Zažili sme nielen krásne súťažné popoludnie, ale pumptrack bol do neskorého večera 
plný jazdcov. 

                                      -Slavomíra Melišová- 
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Športové hry dôchodcov 

Veni, vidi, vici -  prišiel som, videl som, zvíťazil som – toto prastaré Caesarovo 
heslo sme naplnili do bodky. Zvíťazili sme sami nad sebou. 

 
Dňa 31. augusta 2016 sa 35 členov ZO JDS stretlo na Poľovníckej chate v Dojči, 

kde si zmerali sily v piatich športových disciplínach. Tieto boli nenáročné 
a humorne ladené  -  kop na detskú futbalovú bránku, hádzanie kotúčom na cieľ, 
hod na basketbalový kôš, hod do prádlového koša novinami a hod do plechoviek. 
Bojovalo sa čestne a v rámci fair play.  Výsledky ženy: 1. miesto  -  Ester Pittlová, 2. 
miesto - Štefánia Drinková, 3. miesto - Mária Štorová. Výsledky muži: 1. miesto - 
Ladislav Španek, 2.miesto - Štefan Liška, 3. miesto  - Ján Trupp. Všetci víťazi dostali  
perníkové medaily a vecné ceny. Tiež bolo udelené  i  4.  miesto  -  zemiaková me-
daila  - Vilma Mikulová a Ján Štora. 

 
Po vyčerpávajúcich bojoch si všetci pochutili na výbornom divinovom guláši, 

ktorý pripravil Dušan Morávek ml.   
 
V závere krásneho slnečného popoludnia ešte dôchodcov čakala vtipná tombo-

la, na ktorej sa seniori výborne zabavili. Všetkým zúčastneným patrí   srdečná  
vďaka, úcta k ich rokom a šedinám   -  veď  prekonali sami seba a  toľko rekordov, 
už len to , že vôbec  vyšli zo svojich príbytkov  a našli si čas na debatu so svojimi 
vrstovníkmi. Veď najstarší člen  86-ročný  p. Kabát  trafil aj   do futbalovej bránky,   
tiež trafil do koša s novinami. Klobúk dolu.  

                                                                                                                      -Vilma Mikulová- 

 

ZO JDS Vás srdečne pozýva na zájazd, ktorý sa 

bude konať dňa 28. septembra.2016 

PROGRAM ZÁJAZDU:  

MARIANKA 

HRAD  ČERVENÝ KAMEŇ 

prehliadka VINÁRSTVA  DOĽANY 

Na zájazd sa môžu prihlásiť aj  

nečlenovia organizácie. 

 

Prihlásiť sa môžete u pani Vilmy Mikulovej, 

Dojč 252,  do 15. septembra 2016. 

 

CENA ZÁJAZDU: 

členovia ZO JDS   10,- EUR / osobu 

nečlenovia    15,- EUR / osobu 

 



Ročník V. číslo 3 Strana 10 

 

DHZ Dojč - Augustová hasičská súťaž 
V sobotu 6.8.2016 sa na našom futbalovom ihrisku v Dojči uskutočnila noč-

ná hasičská súťaž pod názvom „O putovný pohár starostky obce“. Oficiálny za-
čiatok súťaže bol o deviatej hodine, hasiči z okolitých dedín sa však začali schá-
dzať oveľa skôr. Do súťaže bolo prihlásených až 18 družstiev, z toho štartovalo 
5 ženských a 13 mužských družstiev. Každé 7-členné družstvo malo dva pokusy. 
V tomto roku bola účasť skutočne hojná. Útoky trvali až do druhej hodiny ráno. 
Dobrými výsledkami sa mohli pochváliť mužské družstvá a to Letničie na pr-
vom mieste s časom 19:96. Na druhom mieste skončila Jablonica a na treťom 

Prievaly. Poradie ženských 
družstiev bolo nasledovné: 
na prvom mieste skončili 
ženy z Moravského sv. Jána 
s časom 22:14, na druhom Koválov a tretie miesto obsadili ženy z Letničia. Na 
tohtoročnú súťaž sa pozbieralo družstvo starší muži Dojč, ktorí prekvapili 
svojím výkonom s časom 40:68. Výsledky našich dojčanských družstiev boli 
nasledovné: muži Dojč mali čas 31:67 a ženy Dojč vybehali čas 41:40. Týmto 
ďakujeme všetkým zúčastneným a tým, ktorí sa podieľali na zorganizovaní 
súťaže. Poďakovanie patrí aj našim mladým členom, ktorí sa celé leto zúčas-
tňujú na súťažiach v okolitých dedinách. Držíme palce a prajeme veľa úspe-
chov.                                                                                                         -Júlia Kozánková-                                     

TJ Družstevník Dojč 
Dňa 24. júla 2016 sa konal v Dojči už 16. roč-

ník futbalového turnaja Axial Cup. Zúčastnili sa 
družstvá z Osuského, Podbranču a Šajdíkových 
Humeniec.  

Prvým zápasom otvorili turnaj domáce druž-
stvo Dojč a Podbranč s výsledkom 2:0 pre domá-
cich, kde mali domáci celý zápas prevahu. Druhý 
zápas odohrali družstvá Šajdíkove Humence 
a Osuské s výsledkom 3:0, všetky góly padli už 
v prvom polčase. 

O 3. miesto súperili Osuské - Podbranč 
s výsledkom 6:1, Osuské malo viacej šancí 
a zaslúžene vyhralo. 

Finále nedeľného popoludnia bolo derby 
Dojč – Šajdíkove Humence 0:1. Domáci sa snažili 
a bojovali až do konca vyrovnaného zápasu. Šaj-
díkove Humence mali viacej šancí a dve minúty 
pred koncom jednu premenili na víťazný gól. 

Po turnaji nasledovala tradičná diskotéka, na 
ktorej sme sa zabávali do druhej hodiny. Dúfa-
me, že sa turnaj vydaril dobre a páčil sa fanúši-
kom. Už teraz sa tešíme na 17. ročník.          

                                                                -Pavol Zich- 

Slávnosti Mikroregiónu Šaštínsko  
Dňa 19. júna 2016 priaznivcov hudby, jedla a zábavy spojili opäť po ro-

ku kultúrne slávnosti Mikroregiónu Šaštínsko. Každá z jedenástich členských 
obcí mikroregiónu sa prezentovala svojím stánkom, reklamnými predmetmi, 
dobrým jedlo a krátkym kultúrnym programom. Slnečné počasie dotváralo 
príjemnú nedeľnú atmosféru v amfiteátri v RO Gazárka, kde sa sústredili vše-
tci účinkujúci, diváci a aj 50 účastníkov cyklojazdy, ktorá bola súčasťou prog-
ramu. Program otvorili svojimi príhovormi predseda Mikroregiónu Šaštín-
sko, pán Štefan Šimkovič a primátor mesta Šaštín-Stráže pán Jaroslav Suchá-
nek. Nasledoval takmer  päťhodinový kultúrny program, v ktorom sa pred-
stavili viaceré detské súbory, heligonkári, folklórne súbory dospelých i senio-
rov. Našu obec, ktorá je novým členom mikroregiónu, po prvý raz reprezen-
tovali zástupcovia Dojčanov pod vedením pani učiteľky Hildy Hajlovej.  

Sprievodné aktivity, ktorými boli výstava obrazov a papierových mode-
lov, ukážky činnosti kynológov, výstava sokoliarov a miestnych rybárov, si 
prítomní tiež nenechali ujsť. Deti mali možnosť využiť maľovanie na tvár, 
kolotoče, trampolínu, nafukovací hrad, ale mohli si vyskúšať aj strieľanie zo 
vzduchoviek pod dohľadom členov miestneho športovo-streleckého klubu, či 
využiť jazdu na koníkoch. 

Výtvarné kulisy na pódiu – erby členských obcí dotvárali atmosféru zá-
horáckeho regiónu. Prežité popoludnie bolo príležitosťou na vzájomné spo-
znanie sa a obohatenie o kultúrne zážitky. Odporúčame nenechať si takúto 
udalosť o rok ujsť.                                                                             -Zuzana Macková-  

RETRO ZRAZ 
27. augusta 2016 sa uskutočnil II. ročník Záhorác-
keho retro zrazu. Skvelá nálada, skvelá zábava, 
veľká vďaka organizátorom.  
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Z činnosti Miestneho odboru Matice slovenskej v Dojči 
Súťažno-zábavné popoludnie s Maticou slovenskou 

     Pestré popoludnie zažili všetky deti, ktoré prišli do parku pod Akropolou prvú júlovú 
nedeľu. A nebolo ich málo. Do 60 sa ich zaregistrovalo, aby si vyskúšali svoje vedomosti 
o zvieratkách, o svojej obci, o Slovensku,  zahrali si pexeso.  Tie najmenšie iba poznávali 
zvieratká na obrázkoch a vymaľovánkach. Za svoju snahu boli odmenené výmenou získaných 
bodov za drobnosti v detskom bazáre. Súčasne si samé aj s rodičmi pozreli malú výstavku 
domácich zvieratiek. Zaujali najmä mláďatká – kuriatka, húsatká, králičky, ktoré si mohli aj 
chytiť do ruky.   

      Deti aj dospelí ocenili ukážku 
výcviku psov plemena bradáč malý 
z Občianskeho združenia Kynológia Jablonica. Tri psíky presne 
reagovali na pokyny a predviedli tiež,  ako vedia strážiť veci i samých 
seba pred ukradnutím. Zároveň sú cvičené aj ako záchranárske psy.  
Po ukážke boli však psi prítulní a s deťmi sa aj odfotili. 
      Pri podujatí členom MO Matice slovenskej asistovali 3 dievčatá, 
budúce stredoškoláčky. Ukážka výcviku psov bola bez nároku na 
odmenu, do detského bazára okrem MO MS Dojč prispeli viacerí 
sponzori.  Druhým vydareným ročníkom sa už vytvorila tradícia. Deti 
sa môžu tešiť o rok zas na zvieratká aj na overenie si svojich 

vedomostí o nich a tiež o svojej obci, o Matici slovenskej , o Slovensku i o jeho začlenení do Európskej únie.                   -Pavol Kubík- 

Vlastivedná prednáška a vychádzka  
     Máloktorý občan v Dojči vie o tom, že na území našej obce bolo osídlenie už v dávnej minulosti, že sa tu našli vykopávky ešte 
z praveku. Člen Slovenskej archeologickej spoločnosti pri SAV Peter Holán túto históriu pozná a vie o nej aj rozprávať. Pred 
koncom školského roka, 28. júna po dohode so Základnou školou v Dojči prišli žiaci 6. ročníka do zasadačky obecného úradu aj so 

svojím triednym učiteľom Jozefom Petrúfkom. Čakala ich ukážka rôznych vykopávok – úlomkov 
z našej histórie aj s výkladom Petra Holána o histórii pračloveka, 
o jeho vývine a ako tým bolo zasiahnuté naše územie. Potom sa všetci 
vychádzkou presunuli k Cyrolometodskému krížu na Drahách. 
Prečítali si na obrazovom paneli históriu Veľkej Moravy, pozreli kríž, 
krásny výhľad do ďalekého okolia. Deti dostali malý test s 10 
otázkami z toho, čo sa mali možnosť dozvedieť. Traja najlepší boli 
odmenení drobnosťami. Podľa slov vedenia školy boli spokojní 
s vychádzkou žiaci aj triedny učiteľ a každoročne bude pre šiestakov 
prínosom a osviežením záveru roka. 

 Cyrolometodský kríž v Dojči na Drahách – vedia o ňom občania alebo nevedia? Medzi deťmi to bolo 
„50 na 50“. Bol postavený v r. 2012 zásluhou 2 členov Slovenskej archeologickej spoločnosti pri SAV – 
Rudolfa Klamíka a Petra Holána a je dielom Juraja Holkoviča, mladého dojčanského stolárskeho majstra. 
Rudolf Klamík už bohužiaľ nie je medzi nami, zanechal však výraznú stopu v objavovaní histórie nášho 
územia. Je veľa občanov, ktorých história našej obce zaujíma. Pre týchto Miestny odbor Matice slovenskej  chystá jej prezentáciu – 
formou prednášky, prehliadky vykopávok, vychádzky do okolia s výkladom Petra Holána. O termíne budeme včas informovať. 

Národné matičné slávnosti v Komárne 
      V tomto roku už druhýkrát zorganizovalo vedenie Matice slovenskej spoločný autobus 
na celonárodné matičné podujatie. Po návšteve starobylého Devína na 180.výročie výstupu 
štúrovcov na hrad Devín to bola účasť na Národných matičných slávnostiach v Komárne. 
Každoročne sa oslavovalo výročie založenia Matice slovenskej  /4.august 1863/ v  Martine. 
Tento rok ozaj vo výbornej organizácii, v pestrosti podujatí sa oslavy konali v Komárne, kde 
hlavnú záštitu mal Dom Matice slovenskej v Komárne – spolu s pomocou asi  100 
dobrovoľníkov – stredoškolákov. Z nášho regiónu autobus vyšiel z Dojča, cez Senicu, Cífer, 
Abrahám, Dunajskú Stredu. Vyšlo aj výborné počasie, na budúci rok slávnosti budú opäť 
v inom meste. 

Slovenské národné slávnosti v Srbsku 
     Báčsky Petrovec, Kulpín, Kovačica, Padina, Hložany, Aradáč – to sú všetko slovenské obce 
v časti Vojvodina v Srbsku. Slováci si tam zachovali svoju identitu už 270 rokov. V Báčskom 
Petrovci je aj slovenské gymnázium. Po založení MO MS v Dojči sa viacerí členovia začali viac 

zaujímať o týchto našich krajanov, dolnozemských 
Slovákov. V r. 2014 sme boli 3 autami aj vlakom na 
Slovenských národných slávnostiach v Báčskom Petrovci. 
Boli to úžasné zážitky, nadviazali sa kontakty. V tomto roku 
sme boli v menšom zastúpení, ale aj s priateľmi matičiarmi od Piešťan opäť na Slovenských 
národných slávnostiach. Boli sme ubytovaní v Kulpíne odkiaľ pochádza terajší Dojčan Pavol 
Danko. Slávnosti sa konajú vždy prvý augustový víkend. Privítame záujem priaznivcov Matice 
slovenskej, vieme sprostredkovať informácie o programe, ubytovaní, spôsobe dopravy – možno 
zas budúci rok.                                                                                                                        -Valéria Kubíková- 
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PODNIKATELIA, FIRMY, ORGANIZÁCIE 

radi by sme Vás upozornili na možnosť uverejnenia 

 Vašej reklamy v Dojčanských novinách.   

DAJTE O SEBE VEDIEŤ  

PROSTREDNÍCTVOM 

KOMERČNEJ PLATENEJ REKLAMY. 

Cena reklamy na priestore  

cca 1/8 A4 je 10,- eur. 

Reklamu si môžete objednať  

na Obecnom úrade. 
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JOGA V DENNOM 

ŢIVOTE 

Kde?  ZŠ s MŠ Dojč 
Kedy?   pondelky 

Začiatok? 5.9.2016 o 18:30 
 

CENA: Základná permanentka: 45 € / Študenti, ZŤP, 
nezamestnaní, dôchodcovia a matky na MD: 40 € / 

Jednorazové platby: 4 € 
Na cvičenie prídite v pohodlnom oblečení. Cvičí sa 

bez tenisiek, len v ponoţkách. Je potrebné si tieţ      
priniesť podloţku, najlepšie karimatku, prípadne             

aj nejakú deku. 
Je dobré prísť o niečo skôr, aby ste sa stihli prezliecť    

a vypnúť si mobilný telefón. 
Deti do 15 rokov môţu navštevovať kurzy len             

v sprievode alebo so súhlasom rodičov, ak vydrţia 
cvičiť a nerušiť ostatných cvičiacich. 

  

Október - mesiac úcty k starším 
Milí  naši „skôr narodení“,  

srdečne Vás pozývame na „Deň úcty  

k starším“ , ktorý sa bude konať  

23.10.2016 o 14:00 hod v Kultúrnom dome. 

Na počúvanie a do tanca hrá Osuská kapela. Šarkaniádu 

1.10.2016 

Milé deti aj dospeláci,  
srdečne Vás pozývame na 

Príďte sa zabaviť, vypustiť vlastnoručne 

vyrobeného šarkana alebo aj kúpeného, 

zúčastniť sa súťaží a stráviť krásne   

popoludnie s kamarátmi. 

 
 

Bližšie informácie o akcie sa  
dozviete z miestneho rozhlasu. 


